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鑰璽說明 ： 本地段索弓111在其背景的地形 111上櫃示了各層永久和短閼拷有的土地

的 II佩界繞 · 這些土地包指私人地段 丶 政府擅地、 短期祖的批地． 以及其他作核

漾用逯的土地· 黷注憙 ： ( 1 )本宗弓1 11上的責科．詖不時更訢而不作·先遍知 ；

(2) 霏弓1111的更If !it會迂後於有圖資料的實際變更；以及(3)*素 弓I ■中 1111示的界

衊匱供鼴別之用 ， 賈料是否準礦可鼻， 息攬鸕．稟士地滬量師的意見．

兔■ l!I.明 ：如因使用本地段纍 弓111• 戚因所依量的本索弓I III Jl料出 衊 , II温丶過

時或有鼷差而引致任仞損失或損害．政府矗不承薑任何法偉責任 ·

Exp驢natory no驢 ： This plan shows the graphical boundaries of different kinds of 
permanent and temporary land holdings with the topographic map In the backdrop 
The land holdings 鷓 ahown may include private lots, government land allocations, 
short term tenancies and other permitted uses of land. It must be noted that (1) the 
Information shown on this plan Is subject to update without prior no邱cation; (2) there 

may be time lag between an update and the related changes taken place; and (3) the 
graphical boundaries as shown are for Identification purpose only and interpretation 

of their accuracy and reliability requires the adv心 from profession al land survf!!for. 
D比!aimer : The Government shall not be responsible for any loss or damage 
howsoever arising from the use of 加s plan or In reliance upon its IXllTedness, 

completene蕊， timeliness o「 accuracy.
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